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Notulen Algemene Leden Vergadering 12 juni 2023 
 

Versie Status Wijzigingen 

0.1 Concept  

1.0 Definitief 

Goedgekeurd tijdens ALV 11-12-2023 

Bij punt 9 (bestuur) benoemingen Quincy 

Wekker, Roel v/d Wiel en Pieter Jan Koorn 

verwijderd; zij waren reeds in ALV van 18 

november 2022 benoemd. 

 

Opkomst 

Aantal leden: 18 

Bestuursleden:  

Marco Buursema (MB, vz) 

Pieter Jan Koorn (PK) 

Titus Nieuwint (TN) 

Barbara Quispel (BQ) 

Quincy Wekker (QW) 

Roel van de Wiel (RvdW) 

 

 

 

Zie ook de presentielijst 

 

Agenda 
 

1. de aftrap 
2. de mededelingen / afwezigen 
3. ingekomen stukken 

4. vaststellen van de notulen ALV 30 mei 2022 en BLV 11 juli 2022, incl. actiepunten 
[stemmen] 

5. Verslaglegging seizoen 2021-2021 
a. Operationeel 
b. Financieel 

c. Verslag kascontrolecommissie 
d. Decharge 

6. Kascontrolecommissie samenstellinge [informatie] 
7. Samenstelling bestuur [stemming] 
8. Aanpassing kantineprijzen [informatie] 

9. Toekomstplannen 
10.rondvraag 

11.het eindsignaal 
 

 

 

 

 

1. De aftrap 

Iets na 20:00 uur opent de secretaris de vergadering. De agenda wordt onveranderd 
aangehouden. 

Als leidraad wordt een prestatie aangehouden (deze vormen een integraal deel van de 
notulen): ALV_20221118_presentatie.pdf. 

  
 
2. De mededelingen / afwezigen 

Afgemeld: Leo Gooyers, Hans Witkop, Piet Gooyers, Ruud Karsdorp, Bas van der Kroft 

https://website.storage/Data/Swift/RTE/Bestanden/MenuItem/1544/ALV_20220530_presentatie.pdf
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Mededelingen: Er zijn geen mededelingen. 
 

 
3. Ingekomen stukken  

 
Bericht Piet Gooyers 
1. Hierbij mijn mededeling van verhindering 

2. Inbreng tbv ALV: Nadrukkelijk wens ik het bestuur en de verenigingsmanager 
bedanken voor al hetgeen is bereikt dit afgelopen seizoen voor deze mooie vereniging 

[…] 
 
Waarvan akte. 

 
4. Vaststellen van de notulen 18 november 2022 [stemmen] 

 
Openstaande actiepunten: 

 
-11: Investeringsplan voor inzet beschikbare middelen. 
-> Blijft open 

 
-16: Sanctiebeleid bij niet vervullen vrijwilligerstaken. 

-> Blijft onder de aandacht, maar is moeilijk punt. Financiele straf is oplossing die we juist 
niet willen okmdat verleiding om taken ‘af te kopen’ dan wellicht groot wordt en het 
tegengestelde wordt bereikt. Blijft dus open. 

 
 

Notulen zijn akkoord [BESLUIT]. 
 
 

5. Aandachtsgebieden seizoen 2023-2024 
 

Toevoegingen / vragen op tekst in presentatie 
 
Algemeen (Marco) 

M.b.t. Voetbalpyramide 
Sidney: hoe ga je dat monitoren, nu moeten we soms mensen wegsturen.  

MB: pyramide is er juist op gericht mensen niet weg te hoeven sturen.  
 
Extra vraag: hoe ga je verhouding jongen meisje borgen? 

➔ Door aantallen bij instroom en zij-instroom waar nodig. Is nu al 25% 75%. Bij meisjes 
dubbele leeftijdgroep (13-15 en 17-20) om ook daar selectievoetbal te kunnen spelen. 

 
Jeugd (Barbara) 
 

BQ geeft aan dat we de onderwerpen / aandachtspunten al vaker in ALV hebben teruggezien: 
samen zijn we Swift. BQ doet ook oproep tot extra handjes. 

 
- Veilig klimaat creeren en houden 

Sommigen voelen zich niet optimaal veilig. 
 
Vraag Erik Hoogendorp: Hoe vind je nou uit dat kinderen het moelijk hebben thuis?  
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BQ: lastig, maar sommige mensen zijn hier heel vaak en bellen ook met trainers. 

 
 
 

 
- Gelijke kansen beleid.  

Goed niveau trainingen voor iedereen. Ook voor de niet selectie teams. Uitbreiding 
meidentak. Jeugd en zaterdag 1 selectie hebben ook gezamenljk actie gedaan voor Only 
Friends; veel geld opgehaald  

 
Vraag: vorige notulen stond ‘gelijke kansen voor alle jeugd’ en nu ‘voor zoveel mogelijk 

jeugd’. Waarom? BQ Is niet bewust, blijft nog steeds hetzefde: streven is voor iedereen. 
 
Er wordt in dit kader een opmerking gemaakt m.b.t. het O13-4 team waar het gevoel leeft 

dat ouders e.e.a. zelf moeten regelen allemaal. Op basis van deze opmerking onstaat een 
discussie. 

 
Dohan (HJO bovenbouw): ik doe enorm mijn best om alle teams in te vullen, maar er heerst 

krapte op arbeidsmarkt. Vroeger was het makkelijker om trainers te vinden. Heb nu lijst van 
ouders die vrijwilliger zouden willen zijn, ga ik achteraan. 
Wat is het probleem? Mensen hebben het druk, vergoeding is ook niet maximaal genoeg om 

dat aantrekkelijk te maken. 
Sidney Veldman: Ik stop als jeugdtrainer maar stel me beschikbaar om 1 keer per week te 

helpen.  
Dohan: vergelijkbare clubs hebben hetzelfde, WVHEDW heeft bij niet selectieteams alleen 
maar ouders, geen betaalde trainers. 

 
Vraag: is gelijke kansen beleid ook gericht op goede trainers voor iedereen?  

MB: Streven is er wel, maar in de praktijk lastig om trainers voor breedte teams te vinden 
(de meeste trainers zijn ambitieus en willen het liefste selectieteams trainen).  
Remy: hoe ver zou je willen gaan? Je kunt ook proberen hogere vergoeding. 

 
RvdW: ik ben begin seizoen begonnen; er is een verschil. Hebben nu spelprincipes. Vooral bij 

lagere teams zie je dat dat minder goed gaat. Speerpunt vor volgend seizoen; dus trainers 
opleiden die we aanstellen. Er lopen hier vrijwel geen onbetaalde trainers rond. Ik zou willen 
dat er een groter aantal ouders is dat zich wil laten opleiden als trainer. 

 
Vraag: ‘wat heb je in je mandje zitten?’. Wat je ga doen als er niet voldoende trainers 

inzitten?  
RvdW: we doen best om mandje goed te vullen. Werving en selectie. 
Sidney: bijdrage van ouders zou wel wat hoger mogen zijn.  

RvdW: ik beloof dat er aan het begin van het seizoen een trainer staat voor de O13-4. 
 

Cees Oomen: ben zelf bijna 10 jaar trainer; zou goed zijn als er eens een ander komt. Zijn 
gesprekken geweest, maar jongen was jong en kan bij Albert Heijn meer geld verdienen. 
 

Roel: zou idd goed om om door te draaien. 
Sidney: wellicht mail naar lagere senioren? Goed idee, doen we [AP 1206-01] 

 
Franc v Trigt: mogelijkheden om ook voor scheidsrechters iets op te kunnen zetten?  

BQ: ja, zijn we naar aan het kijken met Bovenbouw spelers (eerst fluiten, dan spelen). 
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Technische zaken (Roel) 

...In aansluiting naar voorgaande: motorische training komt erbij, is toegankelijk voor alle 
spelers en wordt gemengd door de teams aangeboden. Aanbod hetzelfde voor allen. 
 

Linietraining voor selectie teams bovenbouw en doorselecteren van spelers. 
 

Harmonische samenwerking tussen jeugd zaterdag 1. 
 
Dohan: wat zijn doelen bestuur mbt O23 qua doorstroom vanuit O18? Er moeten nu spelers 

weg, vaak hard aan trekken. 
RvdW: Nu moeilijke lichting qua niveau (en dat is de basis voor al dan niet doorstromen naar 

O23-1), O18 spelers van nu hebben iets gemist in de opleiding. Dohan: 1 speler had ik advies 
gegeven om naar O23 te gaan, is niet gebeurd. 

 
Vraag (Hans Jak) : wat willen we? Misschien willen we wel te veel en kan de jeugd niet goed 
genoeg worden voor het eerste en zouden we doel moeten bijstellen. 

MB: we zijn paar jaar geleden pas nieuw proces gestart om jeugd hoger te krijgen, de huidige 
O18 is daar dus nog niet echt een maatstaf voor. 

 
Senioren (Titus) 
...Kan ik kort houden, klein budgetje. 

Teams krijgen 3 ballen en vergoeding scheidsrechter. BBQ begin seizoen. 
 

Aandacht voor de shirts, zie teams met hele oude shirts. 
 
Team proberen te fuseren om naar een minder team te krijgen. 

 
 

Sponsoring: (Pieter Jan) 
...shirtsponsoring anders, sponsor schaft aan, sponsor weg shirt weg omdat nu radjetoe is 
qua shirts per team (allemaal verschillende sponsorshirts waarvan aantal allang niet meer 

betaalt wordt). 
 

Breder in de club werven. 
 
ING businesscup vindt weer plaats, sponsoren wellicht ook op medewerkersavond uitnodigen. 

 
ING tender ingevuld in hoop volgend jaar weer mooie bijdrage te krijgen. 

Daarnaast werving shirtsponsor zaterdag 1. 
 
Sidney: Ik wil graag lans breken om bij jeugd en lagere senioren de sponsorbijdrage 

(reserveringen) in te vullen. Zelf uitje gehad en werd niet betaald. 
PJ: Is niet bedoeld om individuele teamuitjes te faciliteren, moeten er wel meer zijn in 

combinatie. 
Sidney: vrouwenteams zijn er nooit drie dus dat wordt dan moeilijk. PJ: dat is dan hele 

afdeling, dus kan prima. 
 
Jeugd? Gebeuren wel dingen (bijvoorbeeld bus naar Nieuw buinen).  
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Franc van Trigt: misschien goed om voorwaarden duidelijker te communiceren? 
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6. Voorstel begroting 2023/2024 

QW licht begroting toe. 
Initieel gedeelde begroting bevatte 2 foutjes welke zijn toegelicht: 

- Bijdrage VVE is geindexeerd en met 7.500,00 verhoogd. Hierdoor wordt deze 

lastenpost 57.500,00 i.p.v. 50.000,00 
- Interne kosten sponsorcommisie zijn 8.800 i.pv. eerder aangegeven 18.000,00 

- Resultaat van beide zaken op de totale begroting is een overschot van 2.071,00 in 
plaats van 371,00 

 

 
Nieuwe afdeling vrouwen 1 selectie dus contributie individueel, want grotere bijdrage. 

Sponsorbijdrage is groter geworden. 
 
Vorig jaar stonden BOSA bijdragen bij jeugd, nu opgesplitst want geldt voor allemaal. 

 
Kantine iets minder wegens grotere inkoopkosten.  

 
Velden: kleine stijging 

Wedstrijd kosten toegenomen maar netto niet veel veranderd, vorig jaar alleen zaterdag 
selectie kosten, zijn nu goed verdeeld over alle afdelingen.  
 

Sidney: als materiaal en kleding al gesponsord worden kan ik die besparing dan gebruiken 
voor andere zaken? RvdW: jullie worden selectie, dus we gaan even samen zitten. 

 
 
7. Voorstel contributie [stemming] 

 
Contributievoorstel is Akkoord [BESLUIT]. 

 
- PAUZE - 

 

 
8. Overkapping dakterras  

Plannen worden toegelicht.  
 
Mandaat om verder te gaan met de inventarisatie en voorbereidingen, maar eerst de plannen 

en daaruit voortvloeiende kosten verder verduidelijken (wel/niet subsidie, meerdere offertes 
opvragen en vergelijken). Op dit moment nog voldoende info om al een akkoord te kunnen 

geven. MB geeft aan e.e.a. de komende tijd verder te gaan onderzoeken en verduidelijken; 
op dit moment nog geen stemming gehouden. 
 

 
 

9. Organisatorische en bestuurlijke wijzigingen 
Bestuur: 
 

 
Voorzitterspositie.  

Deze is nog altijd vacant. MB geeft aan deze rol wel ad interim te willen vervullen. 
ALV gaat hiermee akkoord [BESLUIT]. 
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Jeugdcommissie: 

- Matthijs Bunschoten treedt af als coördinator Bovenbouw en wordt vervangen door 
Annemarie Bunschoten 

 

Klachtencommissie: 
- Hans Witkop treedt af als voorzitter en wordt vervangen door Kees Kuibregtse 

- Commissie wordt verder verstrekt met Remy Chavannes 
 

 

10. Afscheid en voordrachten 
Hans Witkop wordt, helaas in afwezigheid, bedankt voor alle inzet voor de vereniging. Eerst 

als secreatris en vervolgens als voorzitter van de klachtencommissie. 
 
Voordrachten lid van verdienste: 

- Jelle van Brummelen (postuum) 
- Hans Witkop 

- Peter van ’t Veen 

Alle voordrachten worden door de ALV gesteund [BESLUIT] 

 
 

Voordracht erelid: 
- Bas van der Kroft 

Deze voordracht wordt eveneens door de ALV gesteund [BESLUIT] 

 
11. Rondvraag 

Sander de Ropper, Swift zondag 11 
Trainingstijden. We willen heel graag van tijden wisselen. Is het mogelijk om hier iets op aan 

te passen. 
 
TN: hier is echt weinig in mogelijk wegens de veldbeztting: 

- Jeugd 
- Senioren selectie 

- Seniren lager 
TN gaat kijken of er gerouleerd kan worden (op de woensdag) naar 19:30. 
 

Kluisjes zijn vaak stuk. Kunnen deze gemaakt worden? 
➔ Gaan we naar naar kijken. 

 
Joline: Bij de indeling van de jongensteams JO13 kwam een document met namen plus 
geboortedatum van alle kinderen dat gedeeld werd met alle ouders. Dat is in het kader van 

de privacy niet gewenst. 
BQ: waren mensen zich niet van bewust, we gaan het nogmaals onder de aandracht brengen. 

Sidney geeft aan dat trainers alleen emailadressen kunnen zien, geen woonplaatsen etc. 
 
 

Cees Oomen: We hebben eindelijk een keeper gevonden (moeilijk te vinden) maar er was 
geen keeperstrainer, dat is niet motiverend. Kunnen we geen keeperstrainer vinden? 

RvdW: We hebben inmiddels een keeprstrainer voor de Bovenbouw gevonden. 
 
 

12. Het eindsignaal 
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. 
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Actielijst 
 

No Opgevoerd Actie Update Status Actie Datum 

1206-01 20230612 Mailing naar 
lagere senioren 
t.a.v. 
trainerschap 
jeugd 

Nieuw   Juni 2023 

4 20210622 
 
 

Bemensen 
Commissie 
Olympiaplein 

Capaciteit 
(COC) 

ALV20211206. 
Is opgepakt 
door een deel 

van het 
bestuur 
aangevuld met 
VM en HJO’s 
 
30/5. Is 
ingevuld en 
afgerond: 
veldbezetting 
nu en komend 
jaar op orde 
 
Zie ook bij 
punt 4 in 
notulen. 
 

Gesloten 
 
 

Bestuur Juli 2021 

10 20211206 

 

Onderzoek het 

verschil 

begroting en 

realisatie 

sponsorcommis

sie (80k tov 

69k) 

30/5. [Tonko] Gesloten 

 

 

Penningmeeste

r + voorzitter 

Sponsorcommi

ssie 

ALV voorjaar 

2022 

11 20211206 
 

Stel 
investeringspla
n op voor inzet 
beschikbare 
middelen 
 

30/5. Op te 
starten 

Open 
 
 

Bestuur ALV voorjaar 
2022 

12 20211206 
 

Achterhaal of 
openstaande 
post Royal City 
Beheer 
inmiddels wel 
betaald is 

30/5. Factuur 
seizoen 2020-
2021 is betaald 

Gesloten Penningmeeste
r + voorzitter 
Sponsorcommi
ssie 

ALV voorjaar 
2022 
 

13 20211206 
 

Zet vacatures 
(inclusief die 
voor 
secretaris) op 
de website 

30/5. Is direct 
na de ALV 
verricht 
(december 
2021)  

Gesloten  
 

Secretaris December 
2021 

14 20211206 
 

Zorg voor 
versturen 
sponsorcontrac
ten waarvoor 
overeenstemmi
ng zou zijn 
bereikt 
inclusief 
bijbehorende 
facturering  

30/5. In 
uitvoering, 
nagenoeg alle 
facturen 
verstuurd en 
status 
contracten  up 
to date 
gemaakt. 

Gesloten 
 
 

Penningmeeste
r + voorzitter 
Sponsorcommi
ssie 
 

 

15 20211206 
 

Werk initiatief 
uit voor jeugd 
clinics (gratis 
voor alle 
jeugdleden) 

30/5. Zijn 
diverse clinics 
gehouden. Dit 
zal jaarlijks 
terugkeren 

Gesloten Voorzitter 
jeugdcommissi
e 

 

16 20220530 Sanctiebeleid 
bij niet invullen 
vrijwilligerstake

 Open Bestuur ALV najaar 
2022 
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n - stel 
praktisch 
voorstel op tbv 
ALV 
bekrachtiging 

17 20220530 Overweeg 
betaling 
jeugdscheidsre
chters 

18/11 
Kan op eigen 
kosten en 
initiatief teams, 
maar wordt 
niet standaard 
gefaciliteerd. 

Gesloten Bestuur - vz JC ALV najaar 
2022 

18 20220530 Achterhaal 

verhouding J/M 
in onder- en 
bovenbouw op 
dit moment 

Cijfers gedeeld 

18/11 

Gesloten Bestuur juni 2022 

19 20220530 Werk suggestie 
uit voor meten 
output van 
activiteiten (bv 
deelname, 
kwaliteit 
clinics) 

Kwantificeerba
ar maken is 
lastig, wordt 
niet opgevolgd 

Gesloten Bestuur - vz JC ALV najaar 
2022 

20 20220530 Kandidaten 
voor functie 
voorzitter 
worden 

opgeroepen 
zich bij het 
bestuur aan te 
melden 
Doel bestuur is 
om voor 
zomervakantie 
met een 
voordracht te 
komen tbv 
ALV-besluit 
Geschikt 
moment 
daarvoor lijkt 
maandag 11 
juli 2022 te zijn 
Vervolgens 
wordt in een 
volgende 
bestuursvergad
ering de 
invulling 
binnen het 
bestuur 
bepaald en ter 
bekrachtiging 
aan ALV 
voorgelegd 

 Gesloten Bestuur 11 juli 2022 

21 20220530 Uitzoeken van 
het aantal 

schriftelijke 
machtigingen 
per lid 

Max. 3 Gesloten Bestuur 22 juni 2022 

Besluitenlijst 
No Besluit 

1 ALV gaat akkoord met de notulen van de ALV 18 november 
2022 

2 ALV gaat akkoord met contributievoorstel  

3 ALV gaat akkoord met benoeming Quincy Wekker 
(Penningmeester), Pieter Jan Koorn (Sponsoring) en Roel v/d 
Wiel (Technische zaken) als bestuurslid 

4 ALV gaat akkoord met benoeming Marco Buursema tot 
voorzitter ad interim 
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5 ALV gaat akkoord met voordracht Jelle van Brummelen, Hans 
Witkop en Peter van ’t Veen als lid van Verdienste.Zij worden 
derhalve alszodanig benoemd. 

6 ALV gaat akkoord met voordracht Bas v/d Kroft als Erlid. Bas 
wordt derhalve alszondaig benoemd.  

  

 


